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„Personal Data“ ist eine Serie 100 signierter und nummerierter Dokumente von Jan-
Hendrik Pelz aus dem Zeitraum von 1999 bis 2014. Die Serie beinhaltet persönliche 
Anschreiben, Arztbefunde, Kontoauszüge,  Ausweise, Liebesbriefe, Kündigungsschreiben,
Gerichtsschreiben, Urkunden, Zeugnisse, Anzeigen, Mahnungen, Amtsschreiben und 
Röntgenbilder von Jan-Hendrik Pelz. 

2014 konnten interessierte Leser über Anzeigen in verschiedenen Zeitschriften die 
einzelnen Dokumente kostenlos bestellen.

Im Mai 2014 wurden die Dokumente schließlich während einer Performance im Rahmen 
der Ausstellung „Just“ im Zentrum der Calwerpassage im Zentrum von Stuttgart an 
Passanten vergeben. 

“Personal Data” is a series of 100 signed and numbered documents by Jan-Hendik Pelz 
spanning the time frame between 1999 until 2014. The series is comprised of personal 
letters, doctor’s diagnoses, bank statements, identity cards, love letters, cancellation 
letters, court correspondence, certificates, report cards, ads, overdue notices, official 
documents and x-ray images by Jan-Hendrik Pelz. 

In 2014, interested readers could order single documents via ads in different magazines 
free of charge. 

In May 2014, as part of the exhibit “Just”, the documents were eventually handed out to 
pedestrians during a performance in the center of the Calwer pedestrian zone in the center
of Stuttgart.



“Personal Data”, Performance in der Calwerpassage im Zentrum von Stuttgart, 2014

“Personal Data”, Performance in the center of the Calwer pedestrian zone in the center of 
Stuttgart, 2014



“Personal Data”, Pelz Personalausweis, 2014
“Personal Data”, Pelz Passport, 2014



“Personal Data”, Röntgenbild Pelz Brustkorb, 2014
“Personal Data”, Radiograph thorax Pelz, 2014



“Personal Data”, Pelz Steuerliche Identifikationsnummer, 2014
“Personal Data”, Pelz tax identifying feature, 2014



“Personal Data”, Pelz Kontoauszug / Online banking Geheimzahl
“Personal Data”, Pelz Bank account current / Online banking pin code



“Personal Data”, Performance in der Calwerpassage im Zentrum von Stuttgart, 2014
“Personal Data”, Performance in the center of the Calwer pedestrian zone in the center of 
Stuttgart, 2014

“Personal Data”, Liebesbrief / love letter, 2014



“Personal Data”, Fahren ohne Fahrschein, Ermahnung, 2014
“Personal Data”, Travel without paying for the ticket / admonition, 2014



“Personal Data”, Pelz / Großes Blutbild, 2014
“Personal Data”, Pelz / Complete blood count, 2014



“Personal Data”, Performance in der Calwerpassage im Zentrum von Stuttgart, 2014

“Personal Data”, Performance in the center of the Calwer pedestrian zone in the center of 
Stuttgart, 2014



“Personal Data”, Kirchenaustritt, 2014

“Personal Data”, Leaving a church, 2014


